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Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 20.05.2010

Mary Andersen ønskede at følge op på en tidligere forespørgsel om en fodgængerovergang over 
Brønshøjvej ved Pilegården. 

Freddy Ingvorsen fortalte at Byudviklingsudvalget har skrevet til Teknik- og Miljøforvaltningen, som 
har svaret, at de tidligere har besigtiget forholdene og at forvaltningen ikke påtænker at forbedre 
mulighederne for krydsning og udsigt. Lokaludvalget kan ikke foretage sig videre i sagen men giver 
gerne kopi af korrespondancen, hvis borgerne ønsker at fortsætte med sagen. 

En borger ønskede at høre status på planerne om at forlænge bus 5A til Husum Station, efter at det 
kom frem på borgermødet i februar, at det måske stadig var en mulighed. 

Christian Hesselberg svarede at han har søgt svar hos Teknik- og Miljøforvaltningen på, hvad det er 
for undersøgelser, som har ledt til den konklusion, at forlængelsen teknisk ikke er mulig. Det har 
ikke været muligt at få svar på dette, og formanden har nu bedt om aktindsigt, således at 
Lokaludvalget kan forholde sig til projektet. Lokaludvalget er også interesseret i at få videreført 
buslinien til Husum Station, da det sandsynligvis vil aflaste trafikken på Frederikdssundsvej. 




